
Zápis  
z jednání školské rady dne 2. 9. 2021 

Přítomni: Mgr. Hana Císařová , předseda; členové Ing. Marie Hanzalíková, Jana Bínová, Mgr. Jitka Fikejsová, 
Mgr. Lenka Moravcová, Mgr. Zdeněk Vaclík, Ing. Jana Poloková, Mgr. Kateřina Sklářová DiS 

Omluveni: Hana Sobíšková 

Za školu: Mgr. Luděk Kopřiva, ředitel školy, Růžena Hrdá, ekonomický zástupce        

1. Schválení programu jednání školské rady 
2. Pověření zápisem: paní Růžena Hrdá 
3. Projednání a schválení „Výroční zprávy o činnosti školy 2020/2021“ 

       4. Diskuze 
 

 
Ad 1., 2.)  Jednání zahájila Mgr. Hana Císařová předsedkyně ŠR, seznámila přítomné s programem a pověřila zápisem 
Růženu Hrdou, program byl schválen v původním rozsahu. 
 
Ad 3.) Předsedkyně vyzvala přítomné k diskuzi o „Výroční zprávě“.  Ředitel školy doplnil konečné výsledky 
prospěchu žáků a výsledky předmětových olympiád. „Výroční zpráva“ byla schválena jednomyslně všemi 
přítomnými. 
 
Ad 4.) V diskuzi: ředitel představil nové učitele, kteří nastoupili v tomto školním roce. V září se budou připravovat 
kroužky podle zájmu dětí. Zástupci rodičů se ptali na způsob rozvrhu v době distanční výuky: povinné byly 4 dny 
v týdnu, pátek byl dobrovolný. Na základě loňské zkušenosti bude i letošní první rodičovská schůzka online. 
  
 
 Další rada bude svolána v druhém pololetí školního roku, popřípadě dle potřeby.  
  
Zapsala Růžena Hrdá 

Ověřil:  

Mgr. Hana Císařová 

Mgr. Zdeněk Vaclík 
Ing. Marie Hanzalíková 
Jana Bínová 
Mgr. Jitka Fikejsová 
Mgr. Lenka Moravcová 
Ing. Jana Poloková 
Mgr. Kateřina Sklářová, DiS 
 
 


